
 
 

Zápisnica  

zo zasadnutia Stavebnej komisie pri OZ Cífer konaného dňa  30.01.2014. 

 

 

 

Prítomní:  p. Mgr. Maroš Sagan, PhD.  – starosta obce 

       p. Štefan Granec           - člen /ospravedlnený/  

        p. Milan Ležovič          - člen  

                   p. Jaroslav Gross          - predseda 

        p. Ing. Marián Rímeš   - člen /ospravedlnený/ 

                   p. Ing.  Pančík              - zapisovateľ 

                   p. Štefan Štibrányi       - člen /ospravedlnený/ 

                 

 

Program:   1.) Žiadosti o zmenu ÚP  - pozemky pri štadióne 

         2.) Informácia o infosystéme v obci 

         3.) Informácia o začatí prác na odvedení povrchvej vody v m.č. Jarná 

         4.) Prehodnotenie otváracích hodín zberného dvora v zimnom období. 

                     

 Po uvítaní komisie a hostí p. starostom obce,  pristúpila komisia k riešeniu 

jednotlivých bodov programu.. 

 

 

K bodu 1.): Starosta obce informoval komisiu o podaných žiadostiach o prekvalifikovanie 

pozemkov pri štadióne z rekreačných plôch na plochy pre IBV.  Nakoľko obec nedisponuje 

pozemkami v intraviláne obce, ktoré by mohla navrhnúť ako náhradu na zaradenie ako 

rekreačné plochy za pozemky, ktoré sú predmetom žiadosti, komisia neodporúča týmto 

žiadostiam vyhovieť. Skôr sa prikláňa k postupnému odkupovaniu predmetných pozemkov od 

ich vlastníkov.  

 

K bodu 2.): Prítomní členovia komisie boli starostom obce informovaní  o konečnom riešení 

farebnosti novobudovaného informačného systému v obci. Voči konečnej verzii nemala 

komisia žiadne námietky.  

 

K bodu 3.): Starosta informoval prítomných o začatí prác na odvedení dažďovej vody v m.č. 

Jarná v lokalite pri p. Andrejkovičovej. 

 

K bodu 4.): Predseda komisie vzniesol návrh na úpravu otváracích hodín zberného dvora 

v zimnom období, stým že by sa otváracie hodiny posunuli na skoršiu hodinu. Návrh 

zdôvodnil nedostatočným osvetlením ZD a tým aj zvýšením rizikom úrazu. Situáciu bude 

riešená dobudovaním osvetlenia ZD, tak aby podmienky aj vo večerných hodinách boli 

vyhovujúce. 

 

 

 

 

 

 


